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Hei og takk for hyggelig møte sist angående utviklingsmuligheter for Forum.
Som avtalt, sender vi her en oppsummering med våre viktigste spørsmål.

Med grunnleggende forutsetninger at inngangsparti og hovedsal så langst som mulig beholdes og evt tilbakeføres til et
originalt uttrykk, er intensjonen utvikling av bygget slik at det blir funksjonelt til bruk som kirke- og kulturhus, og gir
grunn for bærekraftig økonomisk drift totalt sett. Vi ønsker derfor innspill på følgende punkter:

1. Påbygg langs hele fasaden mot bakgården, viser her til foreliggende skisse. I utgangspunktet vil vi søke om å
bebygge så stor del av tomten som mulig, i full høyde. 

2. Ombygging av øvre del av bygget over inngangspartiet sammen med arealer i bakkant av dette til kafé-lokaler, med
tilgang fra foajeen. Tanken er å legge til rette både for kommersiell kafedrift utenfra, og kantinedrift knyttet opp mot
aktiviteter som pågår i bygget.

3. Begrenset ombygging med en liten forminskning av salen, enten 
-ved å lage flatt gulv bakerst med modul-vegger, slik at arealet kan disponeres som grupperom, men ved behov
trekkes inn i hovedsal, eller
-ved å bygge om salen uten å endre det opprinnelige totalinntrykket, f.eks med å trekke bakveggen 5‐6 meter frem samtidig
som vi gjør scenen noe mindre. Da vil scenen være nærmere den opprinnelige størrelsen, og vi vil kunne bygge grupperom i
bakkant av salen.
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